

Sörskogens Villaägareförening

Protokoll styrelsemöte

Tid och plats: 2018-04-18 kl 20:30–21:30 Plats: M 30

Närvarande: Kicki Fröjd, Sven-Erik Johansson, Magnus Hjort och Lena Wallin

Huvudsyftet med mötet var att starta upp kommande period och agera på punkter från årsmötet

Noterat på mötet

1. Årsmötesprotokollet granskades och fick ok. S-E kontaktar justeringsmännen för signering
2. Medlemsavgift, vi beslutade att bifoga årsmötesprotokollet när vi delar ut inbetalningskort för medlemsavgiften.
3. Firmatecknare, är Kicki och Louise, som bör ta med kopia av ID handling (t.ex körkort) till mötet 23/5, så att alla dokument kan göras klart då.
4. Facebook grupp, Ulrika åtog sig att titta på det, tas upp på nästa möte.
5. Nästa möte, blir onsdag 23/5 kl 19:30. NOTERA TIDEN kl 19:30. Se punkt 6 nedan.
6. Kontaktlista/katalog, en medlem uttryckte på årsmötet önskemål om en sådan lista. Vi bjuder till nästa möte, 23/5 kl 20:00 – 20:30, in alla GSV kontaktpersoner, totalt 14personer. Syftet med mötet är ta fram underlag till en kontaktlista/katalog över boende i vårt område. Kicki gör en mall som kan användas för naminsamlingen

Kommande möten: 23/5 kl 19:30 hos Kicki

Vid tangentbordet Sven-Erik